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Dana 20. lipnja 2012. godine održana je redovna Skupština Muzejske udruge Istočne 
Hrvatske u prostoru Gradske vijećnice u Vinkovcima u organizaciji Gradskog muzeja 
Vinkovci i Izvršnog odbora MUIH-a. 

Sjednica je započela minutom šutnje za preminule članove Udruge, a nakon što je K. 
Marić ispred Nadzornog odbora utvrdio kvorum, tijelo skupštine prihvatilo je 
predloženi Dnevni red s jednim suzdržanim glasom.   

1. Usvajanje zapisnika s prethodne skupštine u Đakovu i prihvaćanje Dnevnog 
reda 

Zapisnik je prihvaćen jednoglasno. 

2. Izvještaj o radu MUIH-a za razdoblje 2011/2012.g. 

Predsjednik Udruge D. Petković podnio je Izvješće o radu u drugoj polovini 2011. i 
prvoj polovini 2012. godine koje je jednoglasno prihvaćeno. 

3. Financijski izvještaj za razdoblje 2011/2012.g. 

Tajnica Udruge A. Rapan Papeša pročitala je Financijsko izvješće za 2011. godinu i 
prvu polovinu 2012. godine, koje je također jednoglasno prihvaćeno. 

4. Izvještaji sekcija 

Svi izvještaji su jednoglasno prihvaćeni; Izvještaj sekcije povjesničara umjetnosti je 
podnijela S. Lučevnjak,  Izvještaj sekcije za edukaciju je podnijela Ž. Miklošević, 
Izvještaj sekcije povjesničara je podnijela D. Sabolić. Izvještaj sekcije etnologa u ime 
voditeljice J. Petras Jurković pročitao je D. Petković. 

5. Osnivanje sekcije arheologa i izvještaj sa sastanka arheologa 

U ime M. Radića skraćeni Izvještaj sa sastanka arheologa podnijela je A. Rapan 
Papeša. Na sastanku je inicirana obnova sekcije arheologa, koju je skupština 
jednoglasno podržala, kao i prijedlog da M. Radić bude voditelj iste. 

6. Plan rada za 2013/2014.g. 

D. Petković iznio je planove rada u ovom razdoblju: 

- realizacija puta u sjevernu Dalmaciju u listopadu (prihvaćena uz jedan suzdržan 
glas) 



- realizacija izložbe o industrijskoj baštini (jednoglasno prihvaćena) 

- izdavanje novog broja Glasnika (jednoglasno prihvaćeno) 

- organizacija 7. Olimpijade (jednoglasno prihvaćena) 

- predloženi Programi prema Ministarstvu kulture o digitalizaciji starih brojeva 
Glasnika, kao i publikaciji o akciji Muzej za sve, plakatu „Ajmo u muzej“ i organizaciji 
seminara za muzejske pedagoge jednoglasno su prihvaćeni. 

7. Novi broj Glasnika slavonskih muzeja 

S. Lučevnjak predložila je da novi broj Glasnika ide na web-stranice Udruge u 
digitalnom obliku, i taj je prijedlog jednoglasno podržan, uz napomenu predsjednika 
da ne treba u potpunosti odustati od tiskane verzije. 

8. Organizacija Seminara o arhiviranju muzejskog gradiva (Gradski muzej 
Vukovar) 

I. Miljak izvijestila je tijelo skupštine o namjeri organiziranja seminara o arhiviranju 
muzejske dokumentacije, a u suradnji s Državnim arhivom u Vukovaru, na jesen 
tekuće godine u Vukovaru. Prijedlog je jednoglasno podržan. 

9. Prijem novih članova 

Tajnica Udruge A. Rapan Papeša izvijestila je o pet pristiglih molbi za članstvo: 
Kristine Samardžić (GLUO), Renate Rašić (GMVk), Tomislava Vukoje (GMVk), 
Marka Dizdara i Darije Ložnjak Dizdar (IARH, Zagreb). Svi članovi su jednoglasno 
primljeni u Udrugu, tako da nas sada ima 170. 

10. Razno 

Pod ovom točkom raspravljalo se o slijedećem: 

- predložen je novi, raniji termin održavanja Skupštine, a budući da prema 
Statutu nema zapreka, slijedeća skupština će se organizirati u veljači ili 
ožujku. 

- D. Sabolić ponudila je Viroviticu kao domaćina, što je tijelo skupštine 
jednoglasno podržalo 

- vezano uz situaciju Muzeja u Belišću zaključeno je da predsjedništvo u ime 
Udruge pošalje dopis s molbom za rješavanje situacije na Grad belišće, 
Osječko-Baranjsku županiju, Muzejsko-dokumentacijski centar i Ministarstvo 
kulture, kako bi se upozorilo na propadanje građe i pronašlo adekvatno 
rješenje, bilo kroz pripajanje Muzeja nekoj drugoj ustanovi, bilo kroz 
zapošljavanje novog djelatnika muzeja. Prijedlog je jednoglasno usvojen. 

- pripajanje Arheološkog muzeja u Osijeku Muzeju Slavonije također je izazvalo 
reakciju, a rješenje je ponudila S. Lučevnjak u vidu dopisa Ministarstvu kulture 
u kojem bi se iskazala zabrinutost zbog načina na koji je AMO ukinut kao 
samostalna ustanova, te upozoriti na proceduralne pogreške prilikom 
donošenja odluke o zatvaranju. D. Petković dodao je da bi se od Ministarstva 
također trebalo tražiti objašnjenje zašto je muzej zatvoren, jer objašnjenje o 
racionalizaciji troškova nije dostatno, budući da u nekim drugim gradovima nije 
došlo do iste situacije. Prijedlog je usvojen s jednim suzdržanim glasom. 



- povelo se i pitanje o vraćanju arheološke građe posuđene AMO-u, te je 
zaključeno da se situacija prvo pokuša riješiti kroz kontakt s ravnateljem MSO-
a G. M. Ivankovićem, a ukoliko bude bilo potrebno tek tada će Udruga 
intervenirati. 

- kao i uvijek dotakli smo se Hrvatskog muzejskog društva, te je zaključeno da 
nećemo više pokušavati ostvariti simbiozu s njima, nego će se preko 
Ministarstva kulture pokušati izboriti da naša Udruga dobije jednakopravni 
status, a time i svog predstavnika u Hrvatskom muzejskom vijeću. 

 

Nakon službenog dijela zainteresirani su bili u prilici obići prostore Gradskog muzeja 
Vinkovci, nakon čega je druženje nastavljeno uz ručak u Lovačkom domu Kunjevci. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


